
Сенад Шепић 

1. Питање постављено Савјету министара Босне и Херцеговине, Влади Федерације 

Босне и Херцеговине, Влади Републике Српске и Влади Брчко Дистрикта Босне и 

Херцеговине – „Шта надлежне институције раде у правцу обезбјеђивања једнаког 

гарантованог нивоа здравствене заштите за све пацијенте на простору цијеле БиХ и 

колико износе годишња издвајања за ову област по нивима надлежности (кантони, 

ентиети, Брчко Дистрикт БиХ и БиХ)? Молим преглед ових издавања по годинама 

– период 2006 – 2014. 

2. Питање постављено Савјету министара Босне и Херцеговине – „Молим да ми 

доставите упоредне показатеље о раду Савјета министара БиХ по тачкама које се 

односе на испуњавање услова БиХ за прикључење ЕУ. Колико је ових тачака, по 

сједницама Савјета министара БиХ било на годишњем нивоу у периоду 2002 – 204. 

година?“ 

3. Питање постављено Савјету министара Босне и Херцеговине, Влади Федерације 

Босне и Херцеговине, Влади Републике Српске – „Предлажем да израдите и у 

парламентарну процедуру доставите измјене и допуне закона које регулишу 

позицију и одвајање јавне и приватне праксе у здравству у БиХ.“ 

 

 

 

 


